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Dagordning styrelsemöte Skövde IBF 
Datum: 2024-10-15 
Tid och plats: 18.30-21:00 Samlingssalen Kavelbro Arena 
Närvarande Göran Hjert, Marie Borelind, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Oscar Hjerpe och Daniel Thyni. 

§1.  Mötets öppnade. 

- Ordförande öppnade mötet. 
 

§2. Val av justerare. 

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft 
möjlighet att läsa utkastet. 
 

§3. Dagordningen. 

- Dagordningen fastställdes. 
 

§4. Ekonomi. 

- Vi har bra koll på ekonomin. Dock finns ca 7000:- att få tillbaka för tider bokade av Tibro 

Föreningspool som vi inte utnyttjat och troligen kan få återbetalda. Daniel T och Mikael S 

kollar på detta. 

Vi behöver se över datamängden på vårt 4G-modem. Detta används endast mycket 

sporadiskt så vi borde kunna minska ner datamängden till en nivå som räcker till matcher 

under en helg. Markus H ser över detta. 

 

§5. Sibben cup. 

- Gruppen har återkommande möten för att strukturera det fortsatta arbetet.  

Just nu har vi 71 lag anmälda. 

Ett möte med lagens representanter till cup:en är planerat till den 21/10. Men det ser bra ut 

med närvaron. 

Next Skövde har frågat om vi kan ställa upp på 4st möten. Mötet beslutade att Marie svarar 

JA på förfrågan. 

Andreas vill gå en utbildning i hantering av Cup Manager. Mötet biföll och beslutade att 

kostnaden belastar cupen. Ett avtal skrivs med Andreas. Oscar tar fram ett förslag på avtal. 

Vi ska försöka få till upplägg på streaming under cupen. Markus har förslag som vi kan jobba 

vidare på. 
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§6. Arvodering Oscar A-B. 

- Mötet beslutade arvodera Oscar med 2430:- / månad under årets 12 månader. 

Göran H skriver avtal med Oscar. 

 

§7. Domaransvarig. 

- Vi måste utbilda fler domare, på flera nivåer, men framför allt föreningsdomare och 

matchvärdar. 

- Men framför allt behöver vi få till en domaransvarig i föreningen. 

- Mikael och Daniel ska lösa domare till de närmaste matcherna och Göran H kollar 

möjligheterna att ”dra över” lite på de vars licens egentligen gått ut. 

 

§8. Kläder för styrelsen. 

- Mötet beslutade att vi skaffar röda kläder till styrelsen. Mikael S beställer. 

 

§9. Omskrivning avtal Dam A. 

- Markus H har justerat avtalen så språkliga felaktigheter och syftningar tagit bort. 

 

§10. Punkter från kick-offen. 

- Redovisas på nästa möte. 

 

§11. Facebook och Instagram. 

- Göran kollar med Paula B hur vi får full åtkomst till kontona. 

 

§12. Föräldramöten. 

- Nästa alla föräldramöten är genomförda. 

 

§13. Delegationsordning. 

- Delegationsordningen gås igenom av styrelsens samtliga medlemmar till nästa styrelsemöte. 

 

§14. Årshjulet. 

- Bordläggs till nästa möte. 
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§15. Matchställ och maskotar till Herrar A och Dam A. 

- Mötet beslutade att de befintliga matchkläderna används. 

 

§16. Övriga frågor. 

- DJ har 3 tränare som vi borde arvodera. Mötet gav Markus H i uppdrag att arvodera dessa 

inom ramen för den budget han fått för DJ. 

- Förslag finns på att bygga ett litet förråd under läktaren vid dörren mot gymmet. Alternativt 

dela rummet som Herrar A har. Arbetet fortsätter. 

- Vi måste få bättre rapportering till SISU på våra sammankomster. 

- Vi behöver beställa fler Idrottsrabatten, 200st borde räcka. Mötet biföll. 

- Vi har behov av att få till ledarträffar och fadderverksamheten. 

 

§17. Nästa möte. 

- Nästa möte hålls den 6/11 kl 18:30. Plats Kavelbro lektionssal och Daniel T bokar lokalen. 

 

§18. Mötets avslutande. 

- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Ordf    Sekr 

Göran Hjert   Lars Ericsson 
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§6. Arvodering Oscar A-B. 


- Mötet beslutade arvodera Oscar med 2430:- / månad under årets 12 månader. 
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§15. Matchställ och maskotar till Herrar A och Dam A. 


- Mötet beslutade att de befintliga matchkläderna används. 


 


§16. Övriga frågor. 


- DJ har 3 tränare som vi borde arvodera. Mötet gav Markus H i uppdrag att arvodera dessa 


inom ramen för den budget han fått för DJ. 


- Förslag finns på att bygga ett litet förråd under läktaren vid dörren mot gymmet. Alternativt 
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§17. Nästa möte. 


- Nästa möte hålls den 6/11 kl 18:30. Plats Kavelbro lektionssal och Daniel T bokar lokalen. 


 


§18. Mötets avslutande. 


- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 


 


Ordf    Sekr 


Göran Hjert   Lars Ericsson 
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